

Haines Family-

Thank you Haines family for making Staff Appreciation a success. They received tokens of appreciation each day and s special thanks to the LSC for the delicious food.

Don't forget that we will have our very first Art Show on May 22nd. The school's gym will be transformed into an art gallery and all art work will be displayed and on sale. Please come by and support the art gallery.

Progress Reports will be distributed this Friday and Field Day combo packs are due this Friday, May 17th.

Our walk a thon and Health Fair will be held on Friday, May 31st. Pledge forms will be going out this week. Who will raise the most money this year?

Catherine Amy Moy Davis ([camoy@cps.edu](mailto:camoy@cps.edu))  
Principal

興氏學校的家庭們□

感謝興氏學校家庭們令教職員感謝日成功，他們每天都會收到令人感激的禮物，特別感謝校董會提供美味的食物。

別忘了我們將於5月22日舉辦首次藝術展。  
那天學校的體育館將變成一個藝術畫廊，所有的藝術作品將被展出和出售。  
請過來支持美術館。

學生進度報告將於本星期五派發回家，康樂日套餐/恤訂購將於5月17日星期五到期。

我們的健康步行和展覽會將於5月31日星期五舉行，贊助表將在本週結束。誰將在今年籌集最多的款項？

校長戴維斯梅綺雯